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Prezes NRL w wywiadzie dla Radia ZET - "Powinno się 
wprowadzić ceny urzędowe na maseczki" 

"(...) Jeżeli wprowadza się nakaz noszenia właściwych masek filtrujących, to powinno się 
równocześnie zabezpieczyć możliwość nabycia takich maseczek. Nie tylko w przypadku maseczek, 
ale też wszystkich środków bezpieczeństwa powinny być ceny urzędowe"  - mówi w Radiu ZET 
prof. Andrzej Matyja, prezes Naczelnej Rady Lekarskiej. 
Więcej w artykule poniżej:
https://wiadomosci.radiozet.pl/Gosc-Radia-ZET/Prof.-Andrzej-Matyja-Apeluje-o-wprowadzenie-cen-
urzedowych-na-maseczki
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